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PÖYTÄKIRJA 
 

Aika  Tiistai 20.2.2024 klo 13 
Paikka Ylävitonen, Pinni A 

Tampereen yliopisto, Pinni A 
 Kanslerinrinne 1, 33014 Tampere 

 
Läsnä  Anni Ketola, puheenjohtaja 

Roosa Pajunen, sihteeri 
Anni Hasu 
Veera Vikman 
Kaisla Kurki 
Vertti Alamännistö 
Saila Jussila 
Lassi-Olavi Mäkinen 
Meeri Vehmersuo 
Ella Rajavaara 
Nette Länsipuro 
Selma Vadén 

 
Puhe- ja läsnäolo-oikeutetut 
Otto Klasila    poistui 13.58 

  

 

1. Kokouksen avaaminen 

Kokous avattiin ajassa 13.00. 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 



3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta 

Kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Saila Jussila ja Selma Vadén. 

 
4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 

Hyväksyttiin kokouksen esityslista sellaisenaan. 

 

5. Ilmoitusasiat ja posti 

Iltakoulu on saanut kutsun Kosmos Buranin 11-v vuosijuhlille. Hallitus kiittää kutsusta. 

 

6. Talous 

a) Taloustilanne 

Iltakoulun tilillä on kokouksen aikaan rahaa 36 887,65 euroa. 

 

b) Laskut ja korvaukset 

Ei laskuja tai korvauksia.  

 

7. Sähköiset päätökset 

a) Anni Hasu ehdotti 11.7.2024, että maksetaan Peppi Sahlbergille 32,64 euroa 
kauramaidon ja kahvin ostamisesta aj-tilaan. Kulut menevät aj-tilan budjetista ja katetaan 
kahvipassien myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 
 

b) Roosa Pajunen ehdotti 20.2.2024, että hankitaan ainejärjestötilaan kahvia ja kahvimaitoa 
enimmillään 35 eurolla. Kulut menevät ainejärjestötilan budjetista ja katetaan 
kahvipassien myynnillä. Ehdotus hyväksyttiin. 
 

8. Palaute hallitukselle 

Hallitus on saanut palautteen liittyen MM-kyykän aikana Iltakoulun Instagramiin  
julkaistuun story-päivitykseen, jossa esiintyy yksi presidentinvaaliehdokkaista. 
Palautteessa kritisoitiin julkaisun tekemistä, koska Iltakoulu on poliittisesti sitoutumaton 
järjestö. Hallitus kiittää palautteesta ja poisti kyseisen kuvan Instagram storystä nopeasti 



saatuaan palautteen. Hallitus kiinnittää jatkossa huomiota entistä tarkemmin tällaisiin 
seikkoihin viestinnässä. 

Hallitus on saanut palautteen liittyen vappusitseihin. Palautteessa toivottiin, että  
vappusitsien tilalla järjestettäisiin jokin toinen tapahtuma. Hallitus kiittää palautteesta. 
Tänä vuonna vappusitsit tullaan järjestämään, sillä valmisteluja vappusitsien eteen on jo 
tehty. Hallitus myös näkee, että sitsien järjestäminen on toistaiseksi vahva perinne 
Iltakoulussa ja toisaalta toivekyselyissä on käynyt ilmi, että tapahtumalla on vielä 
suosiota. Hallitus mahdollisesti kartoittaa vuoden lopussa jäsenistön kiinnostusta 
laajemmin vappusitseihin liittyen tulevien vuosien varalta. 

Hallitus on saanut palautteen liittyen tenttipankin vanhentuneisiin kysymyksiin ja  
kysymysten korjaamiseen sekä tenttipankin päivittämiseen. Hallitus kiittää palautteesta ja 
kiinnittää huomiota asiaan tulevaisuudessa sekä pohtii tapoja korjata tilannetta.  

Hallitus on saanut palautteen, joka käsittelee toivetta Työväen ampujien  
koripallojoukkueen perustamisesta. Hallitus kiittää palautteesta ja pohtii tulevaisuudessa 
koripalloilun tuomista esimerkiksi osaksi liikunta- tai palloiluvuoroja.  

 

9. Menneet tapahtumat 

a) Kyykkä 10.2. 

Tapahtuma oli onnistunut. Iltakoululla oli erinomainen meininki ja hyvät  
kannustusjoukot. 
 

b) Presidentinvaalipaneeli 12.2. 

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut ja tapahtumassa oli hyvä määrä ihmisiä paikalla. 
 

c) YstävänpäiväLove 14.2. 

Tapahtuma oli yleisesti onnistunut ja pössis oli hyvä. 

 

10. Tulevat tapahtumat 

a) Ekskursio Helsinkiin 22.2. 

Tapahtumalle osallistuville on tehty yhteinen Telegram-ryhmä. Päivän ja illan  
ohjelma on suunniteltu. 



 

b) Pikkulaskiainen 29.2. 

Yksi lippu on hakematta ja sen tiimoilta on oltu yhteydessä lipun ostaneeseen  
henkilöön.  

 

c) Neulontakerho 7.3. 

Tapahtumalle on varattu tila. Tapahtumaa tullaan mainostamaan Iltakoulun  
sosiaalisessa mediassa. Keskusteltiin tapahtumaan liittyvistä asioista ja tapahtumassa 
tapahtuvasta toiminnasta. Tapahtumassa voi matalalla kynnyksellä neuloa omia 
käsitöitään, tai esimerkiksi haalarimerkkejä haalareihin. 

 

d) Vihersitsit 14.3. 

Iltakoulu vastaa tapahtumassa juomapuolesta. Iltakoulu osallistuu tapahtuman  
järjestämiseen mahdollisesti noin 45 euron panostuksella. 

 

e) Pride-approt 12.3. 

Tapahtumasta julkaistaan tänään. Tapahtuman suunnittelu on hyvällä mallilla ja  
tapahtuman jatkot järjestetään Mixeissä. 

 

f) Viiniä sohvalla 21.3. 

Tapahtuman suunnittelu on hyvällä mallilla. 
 

g) Maisterisitsit 22.3. 

Tila tapahtumalle on varattu, ja tapahtuma järjestetään HHB Juhlatilassa.  
 

h) Trivial Perseet 10.4. 

Tapahtuman suunnittelu aloitetaan pian.  

 



i) Wappumökki 25.4. 

Keskusteltiin tapahtuman sisällöstä ja järjestämisestä.  

 

j) WappuLove 25.4. 

Aiemmin on keskusteltu tapahtuman etkojen järjestämisestä Damissa, mutta  
Wappumökin ajankohdan vuoksi joidenkin muiden Love-bileiden etkot järjestetään 
mahdollisesti tulevaisuudessa Damissa. 

 

 Meeri Vehmersuo ehdotti, että sitsilippujen hinta tulevaisuudessa olisi sama riippumatta  
 siitä, onko lippu alkoholiton tai alkoholillinen. Anni Ketola ehdotti, että Vehmersuon  
 ehdotus hyväksytään sillä muutoksella, että tätä käytäntöä kokeillaan vappusitsien  
 kohdalla, minkä jälkeen päätetään, jatketaanko käytäntöä. Ehdotus hyväksyttiin Anni  
 Ketolan lisäyksellä. 

 Wapun suunnittelu on käynnissä ja Wapulle on suunnitteilla useita eri tapahtumia. 

 

11. Kulttuuri ja ympäristö 

Kulttuuri- ja ympäristövastaava tapaa Interaktion kulttuurivastaavan kanssa Wapun  
pubiryöminnän uudistamisesta. 

Työväen larppaajien nollasessio tapahtumana edistyy. Myös kahvia ja kv-politiikkaa  
-tapahtuman järjestely on käynnissä. 

DnD kerhoon voi uudet jäsenet osallistua Telegram-ryhmään liittymällä. 

 

12. Viestintä ja sosiaalipolitiikka 

IK osallistuu akateemisen luovuttamisen mm-kilpailuun. Ei yhteisluovutusta, mutta ajan  
 voi itse varata milloin vain haluaa. 

Neljännen periodin alussa tulossa todennäköisesti kuvaussessio toimareille sekä  
 toimariesittelyt Instagramiin. 

 

Otto Klasila poistui kokouksesta ajassa 13.58. 

Selma Vadén poistui kokouksesta ajassa 14.00. 



 

13. Kehitysyhteistyö ja kansainvälisyys 

Pamoja-yhteyshenkilön kanssa saatu nyt yhteys, mutta raportin toimittaminen sekä muut  
kehitysyhteistyön käytännön asiat ovat viivästyneet Iltakoulusta riippumattomista syistä. 

Johdon kv-vastaavat ovat kokoontuneet. 

Kokoontuminen Interaktion kanssa on tulossa. Siellä keskustellaan tämän vuoden kv- 
yhteistyöstä. Sieltä tärppejä myös Iltakoulun tämän vuoden kv-tukihakemukseen. 

Kv-tukihakemuksen jättämisen deadline tällä viikolla. 

 

14. Koulutuspolitiikka 

Koulutuspoliittinen vastaava on tavannut johtoryhmän kanssa tavalliseen tapaan.  

Kaikki koulutuksen suunnitteluryhmiin valitut jäsenet ovat ottaneet paikan vastaan. 

Puheenjohtaja osallistui eilen kollegioon. Siellä keskusteltiin muun muassa  
opetussuunnitelmien hyväksymisistä. Seuraava kollegio järjestetään 25.3. 

 

Selma Vadén palasi kokoukseen ajassa 14.03. 

 

15. Työelämä ja alumni 

Helsingin ekskursio järjestetään tällä viikolla. 

Tapaaminen YKA:n kanssa olisi tavoitteena järjestää lähitulevaisuudessa. 

 

16. Varainhankinta 

YKA tuen hakemus tehty. 

Keskusteltiin baariyhteistöistä. 

Euroopan parlamentin Suomen toimisto on ilmoittanut, että voisi olla mahdollisesti 
mukana eurovaaliteemaisen tapahtuman järjestämisessä, mikäli sellainen järjestetään. 

Collegepaidoista vielä pari kappaletta hakematta ainejärjestötilasta. 

 



17. Tutorointi ja yhdenvertaisuus 

Tutorvalinnat viimeistellään tällä viikolla. 

Hanna Peevon kanssa tulossa tapaaminen liittyen mm. tutorvalintoihin ja  
orientaatioviikkoon. 

Laulukirjan uudistamisen työryhmän ensimmäinen kokoontuminen järjestetään  
alustavasti maaliskuun aikana. Työryhmää mainostetaan vielä mahdollisesti Iltakoulun 
sosiaalisessa mediassa. 

On oltu yhteydessä yhteistapahtuman järjestämisestä fuksiviikoille hervantalaisiin  
ainejärjestöihin. Yhteistyöjärjestöä vielä etsitään. 
 

18. Liikunta ja hyvinvointi 

Iltakoulun liikuntavuoroihin ja niiden kehittämiseen liittyen on oltu yhteydessä  
 Sportuniin.  

Pulkkamäki mahdollisen talvitapahtuman järjestämistä varten on ollut hakusessa  
 Tampereella, mutta ongelmana tällä hetkellä on epävakaat sääolosuhteet. Tapahtuma ei  
 todennäköisesti toteudu. 

 

Vertti Alamännistö poistui kokouksesta ajassa 14.22. 

Vertti Alamännistö palasi kokoukseen ajassa 14.26. 

 

19. Ainejärjestötila 

Päivystykset normaaliin tapaan käynnissä. Aktiivisia päivystäjiä kaivataan ja uusiakin  
 päivystäjiä saa liittyä Telegram-ryhmään, mikäli jollain on kiinnostusta. 

 

20. Kevätkokous 

Kevätkokous järjestetään aiemmasta päivämäärästä poiketen keskiviikkona 3.4. 

 

21. Hallituksen jäsenen eropyyntö 

Aleksei Silvan on jättänyt eropyynnön toimestaan hallituksen kansainvälisyys- ja 
kehitysyhteistyövastaavana. Myönnettiin Aleksei Silvanille ero hallitustoimesta.  



 

22. Puheenjohtajan tilannekatsaus  

 Ei esille tulevia asioita.  
 

23. Muut esille tulevat asiat 

Keskusteltiin Thunderbirdin käytöstä ja mahdollisen korvaavan sovelluksen löytämistä  
 sen tilalle. Thunderbird on hallituksen käytössä oleva sovellus, jota hyödynnetään mm.  
 sähköpostien lähettämiseen. 
 

24. Seuraavan kokouksen ajankohta 

Seuraavan kokouksen ajankohta päätetään myöhemmin. 

 

25. Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin ajassa 14.42. 

 

 

________________________________  ________________________________ 

Anni Ketola, puheenjohtaja    Roosa Pajunen, sihteeri  

 

 

 

________________________________  ________________________________ 

Saila Jussila, pöytäkirjantarkastaja   Selma Vadén, pöytäkirjantarkastaja 


